

運輸計劃

季刊

第四十一卷 第三期

中華民國一〇一年九月三十日出版

(本卷共計四期，預定出版時間為一〇一年三月三十日、六月三十日、九月三十日及十二月三十日)

TRANSPORTATION PLANNING JOURNAL

Quarterly, Vol. 41, No. 3

September 30, 2012

(Publish dates for Vol. 41: March 30, June 30, September 30, and December 30, 2012)

本季刊內容不代表本所意見

The views expressed in the Journal are not necessarily those of the Institute of Transportation.



目錄 Table of Contents

- 惡質顧客行為對空服人員服務破壞意圖之影響 楊俊明、顧景昇、黃慧心 225
Jaycustomer Behavior and Its Influence on Flight Attendants' Service Sabotage
Intentions Chun-Ming Yang, Edward Ku and Hui-Hsin Huang
- 以尖點劇變模型探討油價與高鐵折扣票價對城際運具選擇行為之影響 郭奕斌 253
Exploring the Effects of Oil Price and HSR Ticket Discounts on Intercity Modal Choice
Behaviors Based on a Cusp Catastrophe Model Yi-Wen Kuo
- 利用旅客流模擬模式計算捷運系統人流服務指標之研究
..... 鍾志成、林 蓁、林志偉、林誌銘 279
Calculation of MRT Service Performance Indicators of Passenger Flow with a Simulation
Model Jyh-Cherng Jong, Jen Lin, Jyh-Wei Lin and Chih-Ming Lin
- 航機維護工廠年度停機排程調整最佳化模式之研究 顏上堯、郭俊志、蕭妃晏 311
An Optimization Model for Annual Schedule Adjustments in an Aircraft Maintenance
Terminal Shang-Yao Yan, Jyun-Jhih Guo and Fei-Yen Hsiao